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§ 1 Mötets öppnande 
 Ordförande förklarar mötet öppnat.  

§ 2 Godkännande av dagordning 
Dagordningen godkänns utan ändringar 

§ 3 Genomgång / godkännande av föregående protokoll 
Protokoll från föregående styrelsemöte godkänns utan ändringar. 

§ 4 Skrivelser/rapporter 
Det har inkommit utslag från Tingsrätten i målet mellan Proväxa och Lisa 
Riggers, samt mellan Finn Eriksson och Lantmäteriet. Utslaget bifogas 
som bilaga 1. 

Boende på fastighet Almby 13:585 har erbjudit sig att rensa upp i skogen 
i närheten av hans tomt samtidigt som han önskar ta ner ”några 
jättehöga träd” som skymmer hans trädgård. Styrelsen beslutar att 
fastighetsägaren skall konsultera omkringliggande grannar beträffande 
fällning av träd samt markera dessa för accept av representant ur 
styrelsen. Både fällda träd och halvfallet ris skall därefter omhändertas 
och bortforslas. 

Vägtrumma under cykelbanan invid övre delen av Aspsoppsvägen har 
dåligt flöde och inloppet till trumman igensatt av en stor sten. LIC 
kontaktar Svenskt Byggarv som har fått i uppdrag att iordningställa 
dikning m.m. på Kantarellvägen för att säkerställa ett bra flöde i den 
omnämnda vägtrumman. 

Boende på fastigheterna längs raksträckan på övre delen av 
Brunsoppsvägen önskar vägbulor mitt på raksträckan. Styrelsen beslutar 
att montera dessa omgående när vädret tillåter. 

LIC träffar väg- och vattenföreningarna i området för diskussioner kring 
eventuella övertagande av kommunen. Mötet är den 25 maj. 
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§ 5 Ekonomiska läget 
Samtliga medlemmar med undantag av en fastighetsägare (Almby 13:5) 
har betalt in årsavgiften. Almby 13:270 släpar med betalning om 100 kr. 

PG: 199.049,29 kr, varav 1.451,00 kr avser Björksoppsvägens fond. 
Kassa: 2.151,50 kr. 

Det finns ej inkomna fakturor från vinterns väghållning om 
uppskattningsvis 30 – 35.000 kr. 

§ 6 Vägstatus 
LIC beställer sladdning av samtliga vägar i området och vidare grusning 
av de vägar där behov finns. 

Bortplogade fartbulor kommer att återställas när vädret tillåter. 

§ 7 Övriga frågor 
Byggnadsnämnden sammanträder för antagande av detaljplanen för 
exploatering av Annelund. Styrelsen inväntar protokoll och utfall från 
sammanträdet för vidare agerande. 

PN kontatar Lantmäteriet och Bo Bergström angående ett konstituerande 
årsmöte för den nya föreningen. Enligt styrelsens uppfattning kan endast 
lantmäteriet kalla till detta möte. 

§ 8 Nästa möte 
Tidpunkt för nästa möte bestäms över e-post efter inkommande av 
protokoll från byggnadsnämndens sammanträde. 

§ 9 Mötets avslutande 
Ordförande förklarar mötet avslutat 

 

 

Vid protokollet  Justeras 

 

 

 

_________________  _________________  

Christian Carlsson Lars-Inge Carlsson 


